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Hei. Har noe saker: 

- For ca to år siden sendte jeg en melding om at ny asfalt i Austmarka medfører at regnvann 

strømmer inn på tomten min. Kanten jeg laget for å hindre dette bl lavere enn veien etter 

asfalteringen. Fikk svar fra kommunen men dere kom aldri som avtalt til synfaring. 

 

- Området ved fotballbanen og ned til sjøen (sti) brukes av mange. Også hundeeiere blandt 

annet meg srlv. Desverre er det ikke alle hundeeiere som synes det er nødvendig å ta opp 

avføringen fra hunden. Begynner å bli nye avføring i området. Jeg tror det hadde hjulpet med 

et skilt ned til området fra veien.  

 

- i området står det to bosspann. I vind tipper disse over og søpla flyter. Jeg anbefaler å støpe 

en sokkel med er gjerde rundt til disse. 

 

- Ellers synes jeg at området rundt fotballbane kunne trengt en oppfriskning. En lys mast med 

med kabel er  brukket og ligger på bakken. Usikker på om den er strømførende.   

Til info er det nå organisasjoner som sjekker oppbevaring av gummi granulat på fotball baner. 

Har hørt at de anmelder saker hvor granulaten ikke oppbevares forsvarlig.  I Austmarka flyter 

den utover og står i plastsekker som lett kan sprekke. 
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